
 

                                  PROTOKÓŁ Nr XII/19 

 

z XII Sesji Rady Gminy Działdowo, 

która odbyła się w dniu 12 września 2019 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Działdowo. 

 

W Sesji zgodnie z załączoną listą obecności uczestniczyło  15  radnych.  

 

Sesja odbyła się w godzinach 1000 –1135 

 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

Dariusz Frejnik  - Radny Rady Powiatu Działdowskiego, 

Kierownik Gminnego Zakładu Usług 

Komunalnych w Uzdowie 

Łukasz Pergoł - Przedstawiciel W-M Izby Rolniczej  

 

Mirosław Zieliński    - Wójt Gminy 

Beata Antoszewska                   - Skarbnik Gminy 

Aleksandra Kowalska -Dyrektor Biblioteki – Centrum Kultury Gminy 

Działdowo 

Danuta Smereczyńska - Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Zdrowia 

i Promocji 

Marcin Krajewski -Kierownik Referatu Strategii, Funduszy 

Europejskich,  Zarządzania Kryzysowego  

i Spraw Obronnych  

Tadeusz Szeremeta - Komendant Gminny OSP 

Kamila Piotrowska  -Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Działdowie 

Wiesława Gierłachowska - Radca prawny 

 

Sołtysi,  media lokalne. 
 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy K.Wasiak dokonała otwarcia XII Sesji Rady Gminy 

Działdowo. Następnie powitała uczestników sesji, po czym na podstawie listy obecności 

stwierdziła prawomocność obrad. 

Przewodnicząca Rady poinformowała,  że na drzwiach wejściowych do sali obrad 

zamieszona jest klauzula informacyjna zgodnie z wymogami RODO. Informacja ta również 

wyświetlana jest na sali przed rozpoczęciem obrad. Każdy z uczestników sesji ma możliwość 

zapoznania się z jej treścią.  

 

 

 



 

Ad.pkt 2 

Przewodnicząca K.Wasiak zapytała o wnioski do porządku obrad. 

Wobec braku wniosków przystąpiono do realizacji porządku obrad w zaproponowanym 

brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wolne wnioski i informacje.  

6. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Działdowo za I półrocze 2019 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Działdowo  na lata 2019-2029. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Działdowo na 2019 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie Gnojno. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XI/103/19 Rady Gminy Działdowo z dnia  

18 lipca 2019 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Działdowo, warunków i zasad korzystania z 

tych przystanków.  

11. Sprawy bieżące. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 3 

Protokół z XI Sesji został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania, tj. 15 głosami „za”. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

Ad.pkt 4 

Wójt Gminy M.Zieliński  przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym, z uwzględnieniem wydanych zarządzeń i wykonanych uchwał 

/ Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu/.  

Wójt Gminy omówił główne zadania realizowane w okresie międzysesyjnym:  

- rozbudowa sieci wodociągowej w Księżym Dworze (wartość 20 000 zł-środki własne);  

-zakończono prace remontowe dróg wewnętrznych: w Ruszkowie (wartość zadania  

 138 000 zł), w Sławkowie (152 000 zł) ; 



 

- rozpoczęto remont drogi wewnętrznej w Pożarach. Wartość zadania -153 000 zł,  środki na 

drogi zostały przekazane przez KOWR; 

- realizowane są zadania w ramach funduszu sołeckiego. Pozostały jeszcze gdzieniegdzie  

do realizacji chodniki; 

- pozytywnie rozpatrzono składane wnioski na przebudowę dróg gminnych w Burkacie: na 

jedną drogę kwota dofinansowania 428 000 zł, na drugą 349 000 zł. Ogłaszany jest przetarg. 

Przebudowa drogi w Kurkach znalazła się na miejscu rezerwowym. Być może po przetargach 

zostaną środki i uda się pozyskać dofinasowanie na drogę w Kurkach; 

- „Poprawa stanu infrastruktury sportowej w Gminie Działdowo poprzez wyposażenie sali 

sportowej przy Szkole Podstawowej im. Kazimierza Górskiego  w Burkacie w system 

nagłaśniający oraz sprzęt sportowy”  – kwota dofinansowania 21 000,00 zł (50%); 

-Podpisano umowy na realizację projektów: „Zróbmy coś dla siebie i dla natury! 

Zagospodarowanie przestrzeni publicznej przyjaznej mieszkańcom i przyrodzie 

w miejscowości Pożary” – kwota dofinansowania od Marszałka 18 000 zł , „Zmieniamy 

nasze otoczenie. Utworzenie rekreacyjnej przestrzeni publicznej w Księżym Dworze” – kwota 

dofinansowania 12 000,00 zł. Zapadła decyzja, Księży Dwór należy do Odnowy Wsi. 

” Dofinansowanie ok.4 000 zł na  „Klub Aktywnego Mieszkańca” w Księżym Dworze; 

- podpisano drugą umowę z radcą prawnym – na okres sierpień – grudzień 2019 r.  

Mieszkańcy Gminy bardzo chętnie korzystają z nieodpłatnej pomocy prawnej (miesięczny 

koszt wynagrodzenia radcy prawnego – 280 zł brutto – środki pochodzą z funduszu 

alkoholowego); 

-prowadzono konsultacje z Ministerstwem Zdrowia i NFZ – Olsztyn w ramach podjęcia 

współpracy  z lekarzem stomatologiem na świadczenie opieki zdrowotnej – stomatologicznej  

u uczniów naszych szkół. Od października 2019 r. uczniowie zostaną objęci leczeniem 

stomatologicznym – całkowite koszty leczenia pokrywa NFZ - adres gabinetu ul. Nidzicka; 

- uczniowie naszych szkół (SP Petrykozy i SP Księży Dwór) zostali laureatami konkursu 

Ogólnopolskiej Kampanii Zachowaj Trzeźwy Umysł – jedna z uczennic z SP w Patrykozach 

została laureatem nagrody głównej, którą odbierze w dniu 03.10.2019 r. w Centrum 

Olimpijskim w Warszawie; 

- w lipcu b.r. ruszyła bezpłatna aplikacja Ministerstwa Zdrowia IKP – każdy mieszkaniec po 

zalogowaniu może sprawdzić informacje na temat swojego zdrowia i zdrowia swojej rodziny 

( informacja dostępna na stronach gminy); 

- przeprowadzono konsultacje, zapytania ofertowe dot. wydania publikacji. Z początkiem 

października 2019 r. wyjdzie pierwszy numer kwartalnika  pod nazwą GMINA 



 

DZIAŁDOWO – MASZ WIADOMOŚĆ – publikacja będzie dostępna dla wszystkich 

mieszkańców. Publikacja w granicach 1000 szt. ; 

-opracowano ofertę  pozalekcyjnych zajęć profilaktycznych z zakresu profilaktyki  

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz z zakresu przeciwdziałania narkomanii na 

okres październik – grudzień 2019 r.  Kadra pedagogiczna szkół otrzymała informację  dot. 

prowadzenia na terenie szkół pozalekcyjnych zajęć profilaktycznych od października do 

grudnia 2019 r. Łączna kwota przeznaczona na zajęcia pozalekcyjne w roku 2019 r. wynosi 

20.000zł – finansowanie ze środków alkoholowych - termin składania ofert upływa 

20.09.2019 r.; 

- przeprowadzono modernizację oddziału przedszkolnego w SP w Uzdowie – przeniesienie na 

parter - koszt ok.20 000 zł; 

- przystosowano w SP w Uzdowie salę po  oddziale przedszkolnym na potrzeby jadalni; 

- w SP w Uzdowie wykonano renowację parkietu na sali gimnastycznej – koszt 20 000 zł; 

- w SP w Ruszkowie wykonano remont pomieszczeń szkolnych (sale lekcyjne, łazienki  

i szatnie) na łączną kwotę 34 000 zł; 

- w SP W Księżym Dworze wykonano remont łazienek za kwotę 2500 zł; 

- w SP w Petrykozach wykonano remont dachu, którego koszt wyniósł 13000 zł; 

- przeprowadzono lustrację upraw kukurydzy w zakresie szacowania szkód spowodowanych 

suszą – do Urzędu wpłynęło ponad 100 wniosków od rolników; 

-Biblioteka- Centrum Kultury Gminy Działdowo i Aktywne Kurki wygrały bon z Fundacji 

Tesco na kwotę 5000 zł; 

- w gminie odbyły się dożynki w miejscowości Filice i Kramarzewo;  

- Biblioteka Centrum Kultury i Filie Biblioteczne biorą udział w kampanii „Mała książka – 

wielki człowiek”. Zapraszamy wszystkie dzieci z rocznika 2013-2016 o zapisanie się do 

bibliotek i odebranie darmowych książeczek  dla dzieci. 

Wójt Gminy poinformował również o realizowanych  inwestycjach na drogach powiatowych 

i wojewódzkich . Będzie modernizowana droga powiatowa od Filic do Gralewa. Ogłoszony 

jest już przetarg. Trzy tygodnie temu rozmawiano o ciągu pieszo-rowerowym do Kisin. Ktoś 

wspominał, że będzie realizowany tylko do połowy. Plotki krążą niepotrzebnie. Będzie to 

realizowane dwuetapowo, bowiem odrębną sprawą jest most, który będzie wykonywany 

dodatkowo. Cały ciąg do pierwszej drogi zostanie zrobiony w tym roku. Wczoraj podpisano 

umowę z wykonawcą. Będzie realizowany również odcinek od Myśląt do Uzdowa. Umowa 

została prawdopodobnie już podpisana. Koszt 6500 000 zł. W tym roku prace zostaną 



 

rozpoczęte, w przyszłym zakończone, bez ciągu pieszo-rowerowego. Wjazdy na posesje 

również będą nowe.  

Ad.pkt 5 

Przewodnicząca K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. pkt  6 

Skarbnik Gminy B.Antoszewska omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za  

I półrocze 2019 roku w formie prezentacji multimedialnej. Szczegółowo przedstawiła 

realizację dochodów i wydatków w stosunku do planu..  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Pytań do sprawozdania z wykonania budżetu nie było. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. pkt  7 

Skarbnik B.Antoszewska zreferowała projekt uchwały.  Omówiła proponowane zmiany do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii komisji w sprawie omawianego projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji J.Szudrewicz poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały, 6  głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania.  

Rada gminy jednogłośnie tj.   15 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XII/107/19 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Działdowo  na lata 2019-2029. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad.pkt 8 

Skarbnik B.Antoszewska przedstawiła projekt uchwały. Szczegółowo omówiła 

proponowane zmiany w zakresie dochodów i wydatków na rok 2019. 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  



 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii komisji w sprawie omawianego projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji J.Szudrewicz poinformował, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, 6  głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania.  

Rada gminy jednogłośnie tj. 15 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XII/108/19 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Działdowo na 2019 r. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad.pkt 9 

Wójt Gminy zreferował projekt uchwały, informując, że działka nr 807 o powierzchni około 

17 arów została wyceniona na kwotę 18 700 zł.  Nieruchomość położona jest koło świetlicy 

gminnej w Gnojnie.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii komisji w sprawie omawianego projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów J.Szudrewicz poinformował, 

że komisja pozytywnie i bez poprawek zaopiniowała projekt uchwały,  

 6 głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania.  

Rada gminy jednogłośnie tj. 15 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XII/109/19 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie Gnojno. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad.pkt 10 

Wójt Gminy na wstępie zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, polegającą na zmianie 

treści załącznika do projektu uchwały. Radni otrzymali autopoprawkę w wersji pisemnej 

/załącznik nr 12 do protokołu/.  



 

Wójt Gminy wyjaśnił, że wcześniej wpisano przystanki na drogach powiatowych.  Jutro 

odbędzie się spotkanie z komisją składającą się z przedstawicieli policji, zarządu dróg, 

starostwa. Okaże się czy gmina dostanie pozwolenie na usytuowanie przystanków przy 

drogach powiatowych. Chodzi głównie o Ruszkowo, Lipówkę i Petrykozy. Przewoźnicy 

dowożący uczniów do szkół podstawowych  zwrócili się z prośbą o ustalenie przystanków. 

Urząd Marszałkowski przeprowadza kontrole. Jeżeli w czasie kontroli okazałoby się, że 

przewoźnik zatrzymał się w innym miejscu niż przystanek zabierają koncesję, dopłatę do 

biletów miesięcznych. Przewoźnicy obawiają się dlatego złożyli wniosek o usytuowanie 

przystanków. Na naszym terenie przystanki są wskazane. Problem dotyczy przystanków przy 

drogach powiatowych, największy występuje w Ruszkowie (zakręt). Jest pomysł, aby 

ewentualnie zlokalizować przystanek po stronie szkoły, 30 m dalej , w stronę świetlicy  

i wykonać barierki oddzielające chodnik od drogi.  

Salę obrad opuściła radna K.Roman /godz . 11.00/. W sesji uczestniczy 14 radnych.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa, Prawa, Porządku i Ochrony Przeciwpożarowej o przedstawienie 

opinii komisji w sprawie omawianego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Z.Świerczewski poinformował, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie: 8  głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia autopoprawki zgłoszonej przez Wójta 

Gminy, polegającej na zmianie treści załącznika. 

Autopoprawkę do projektu uchwały przyjęto jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą po uwzględnieniu przyjętej 

autopoprawki. 

Rada gminy jednogłośnie tj.  14 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr XII/110/19 zmieniającą uchwałę Nr XI/103/19 Rady Gminy Działdowo  

z dnia 18 lipca 2019 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Działdowo, warunków i zasad korzystania  

z tych przystanków.  

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 



 

Ad.pkt 11 

Sprawy bieżące 

Sołtys M.Augustyniak w imieniu swoim jak i mieszkańców poprosiła o pomoc w  zrobieniu 

czegokolwiek z firmą KOMA, wywożącą śmieci na wysypisko w Zakrzewie. Zaznaczyła, że 

coraz więcej samochodów jeździ z przyczepami. To jest obciążenie kilkudziesięciu ton. 

Samochody jeżdżą od 4.00 do 22.00.  Pani Sołtys dodała, że mieszkańcy stali się 

niewolnikami wysypiska i tak dalej być nie może. Były interwencje policji, ograniczono 

prędkość do 40, panowie jadą tyle ile dadzą radę. Druga sprawa zgłoszona przez panią sołtys 

dotyczyła zezwolenia „Działdowszczyzny” na to, żeby mieszkańcy sami wywozili śmieci. 

Rozumie wywóz na kompost krzaków, trawy, ale są wywożone całe ciężarówki plastików  

i innych odpadów, co jest przyjmowane bez sortowania. Pani Sołtys podkreśliła, że skoro 

wszyscy sortują śmieci to te odpady najpierw powinny trafić do sortowani, a nie trafiać 

tonami bo ktoś z jakiegoś powodu nie oddaje do sortowania i to jest za przyzwoleniem. Nie 

może być tak, żeby firmy dorabiały się kosztem mieszkańców Zakrzewa.  

Wójt Gminy odwołał się do wypowiedzi pani sołtys, informując, że nie ma ograniczenia  

w zakresie godzin kursowania samochodów, ale do następnej sesji przeprowadzi rozmowę  

z panem Kordeckim na temat tego, czy cokolwiek w tej kwestii można zmienić. 

Poinformował również, że odnośnie sortowania zbyt wiele powiedzieć nie może. Śmieci są 

sortowane. Związek jest jednym ze Związków sortujących najwięcej śmieci w Polsce. Trudno 

się do tego odnieść. Na następnej sesji będzie pan Kordecki i będzie musiał wytłumaczyć.  

Sołtys M.Augustyniak powiedziała, że sama widzi jak niektóre firmy, całe ciężarówki 

przewożą. W  ostatnim tygodniu cała ciężarówka z pojemnikami po jakichś chemikaliach 

trafiła na Zakrzewo. Osoby prywatne to wożą.  

Pani Sołtys ponownie nawiązała do kwestii segregacji odpadów.  

Wójt Gminy poinformował, że zajmie się tym tematem.  

W dalszej części obrad Wójt Gminy nawiązał do kwestii ośrodka zdrowia w Uzdowie. 

Poinformował, że pani doktor złożyła rezygnację. Z chwilą kiedy ośrodek obejmie ktoś inny, 

sanepid czy Narodowy Fundusz Zdrowia chcą przyjechać na inspekcję, aby zdecydować czy 

wydać zezwolenie. Zwrócono się do NFZ w sprawie zaistniałej sytuacji o zapotrzebowanie na 

lekarza. Zgłosił się tylko pan Sergiej z Ruszkowa. Ze względu na zły stan budynku ośrodka  

w Ruszkowie nie mógłby tam długo popracować. Podjęto rozmowy. Pan Sergiej na 99 % 

chce to przejąć. Chodzi o remonty. Nie ma możliwości ze strony gminy, aby wydać teraz 

300 000 zł na remont ośrodka.  Dokonano wstępnej wyceny poszczególnych prac w zakresie 

remontu budynku ośrodka w Uzdowie. Uzgodniono, że częściowo pan doktor sfinansuje 



 

remont, co zostanie odliczone od czynszu. Chciałby w przyszłości ściągnąć stomatologa 

 i ginekologa. W tej chwili zostanie przeprowadzony remont tylko niezbędnych pomieszczeń, 

aby rozpocząć leczenie mieszkańców. Trzy dni temu przyjechał pan, który prowadzi aptekę  

w Ruszkowie. Chciałby przenieść się do Uzdowa. W ośrodku nie ma pomieszczeń na aptekę. 

Jest pomieszczenie po starej aptece. Twierdził, że potrzebuje lokalu o powierzchni od 60 do 

80 m2. Gmina nie posiada takiego lokalu w Uzdowie. Ponadto złożono rezygnację do Urzędu 

Marszałkowskiego z programu senior plus. Nie będzie realizowany w Ruszkowie. Będą 

przeprowadzane kontrole i jeśli na przykład w czasie kontroli stwierdzonoby, że z łazienki 

korzysta dziecko ze świetlicy to groziłoby zwróceniem środków. W październiku będzie 

kolejny program na Klub Seniora. Przygotowywana jest dokumentacja na Klub Seniora  

w Uzdowie, tam gdzie miałaby być apteka. Po jednej stronie apteka, po drugiej Klub Seniora. 

Osobne wejście. Nikt nie miałby dostępu. Problem w Ruszkowie polegał również na tym, że 

przez pięć lat nie można byłoby nikomu wypożyczyć pomieszczeń. Decyzja wstępnie jest 

taka, że pan z apteki skorzysta z tego lokalu. Musi go jednak przygotować. Potwierdzi czy 

będzie wydzierżawiał pomieszczenia.  

Wójt M.Zieliński poinformował również, że w okresie między sesjami w Pierławkach 

wybuchł pożar w budynku gminnym. W tej chwili  trwa remont. Dwie rodziny wynajmują 

mieszkania, jedna w Pierławce, druga w Działdowie. Kolejne środki  nieprzewidziane. Nie 

wiadomo do końca ile to będzie kosztowało. Budynek zostanie odbudowany. Gorzej gdyby 

coś stało się mieszkańcom.  

Następnie przekazał informacje na temat remontu budynku w Turzy Wielkiej. Półtora 

tygodnia temu otrzymano decyzję konserwatora, że wszystko zostało uzgodnione i wyraża 

zgodę na remont budynku. Dokumentacja została przekazana do dyrektora KOWR, 

przygotowują się do przetargu. W tym roku mają rozpocząć się prace. 

Wójt Gminy wspomniał również, że trwa procedura wykupu drogi w Uzdowie, na stację.  

Sołtys L.Kamiński zwrócił się w kwestii Działdowskiej  Komunikacji Miejskiej informując, 

że ma zgłoszenia od mieszkańców Malinowa, że  dzieci mają utrudniony dojazd do szkół. 

Zapytał czy można byłoby zrobić coś, aby dzieci dojechały na  godzinę 8.00 i nie spóźniały 

się do szkół. Problem jest również z powrotem. Autobusy po 14.00 nie kursują w stronę 

Malinowa.  

Wójt Gminy: wczoraj wpłynęło pismo od pana burmistrza w sprawie zwiększenia kursów do 

Malinowa. To nie rozwiąże problemu dzieci dojeżdżających do Malinowa.  Autobusy są za 

małe. Prowadzę  rozmowę z przewoźnikiem, który ma bardzo duże autobusy i  jeszcze nie 

zabierałyby dzieci do Malinowa. Do Malinowa w tej chwili uczęszcza około 300 dzieci. Będę 



 

rozmawiał z radnymi, możemy zwiększyć o trzy kursy do Malinowa. Rozmawiałem z panem 

wiceburmistrzem, obecnie płacimy około 45 000 zł za komunikację miejską. Jeśli zgadzamy 

się na dodatkowe kursy musimy zostawić dodatkowe 35 000 zł w budżecie. Spotkam się  

z panem burmistrzem i będę rozmawiał.  

Radny L.Kamiński:  głównie chodzi o to, że nasze dzieci z Malinowa nie mogą dojechać na 

czas do szkoły. Może musimy przesunąć ten kurs o kilka minut. 

Wójt Gminy: rozumiem, ale niedawno była cała ekipa rodziców, mają karty i pytają dlaczego 

autobus odjeżdża tak szybko, dzieci nie mogą dojechać do Malinowa. Jest jeden autobus, albo 

wyrusza o 7.10 i dzieci zjeżdżające z naszych miejscowości nie dojadą tym autobusem, albo 

te nie wrócą.  Będę rozmawiał z panem burmistrzem. Jest wielki problem. O zwiększeniu 

autobusów przez pana burmistrza nie ma mowy. Musimy  zmieścić się w ramach kursujących 

autobusów. Czekają następne miejscowości Rudolfowo,  Kisiny, Pierławki, Wysoka.  

Pan Ł.Pergoł wskazał również na miejscowość Burkat. 

Wójt Gminy zwrócił uwagę na wysoką stawkę przewoźnika za wozokilometr.  

Pan Ł.Pergoł   wspomniał o partycypacji mieszkańców. 

Wójt Gminy: będziemy rozmawiali o komunikacji. Musimy poszukać przewoźnika, który 

będzie jeździł, ale nie za takie pieniądze. Miasto bardzo drogo płaci za wozokilometr. 

Wynajęcie busa dwudziestoosobowego to koszt ponad 2 zł za kilometr, a w tym przypadku 

ponad 7 zł. Nie wiadomo jaka firma będzie uczestniczyła w przetargu, czy ta firma czy ktoś 

inny. W przyszłym roku będziemy rozmawiać o komunikacji.  

 

Ad.pkt 12 

Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady Gminy K.Wasiak 

o godz.11.35  zamknęła XII Sesję Rady Gminy Działdowo. 

 

        Protokołowała:                     Przewodniczyła: 

    Marta Nazarewicz                             Krystyna Wasiak 

          /Inspektor/                                            /Przewodnicząca Rady Gminy/ 

 

Przebieg sesji w pełni odzwierciedla nagranie audiowizualne z XII Sesji Rady Gminy 

Działdowo, która odbyła się w dniu 12 września 2019 r. 


